# Leisure Vocation 9D7N Experience Turkey



# Highlights

#### Cannakkale, Turkey

• The Trojan Horse - is a tale from the Trojan War about the subterfuge that the Greeks used to enter the city of Troy and win the war.

#### Bergama, Turkey

- The Acropolis of Pergamum Cable car up a top a high, steep-sided hill to the northeast of the modern city center by it's great temples and dramatic theatre.
- Sirince Village was a Greek village before the Greco-Turkish War and s famous for its wine and houses.

#### Pamukkale, Turkey

• Pamukkale (Cotton Castle) - contains hot springs and travertines, terraces of carbonate minerals left by the flowing water.

#### Cappadocia, Turkey

- Underground City city is a series of linked subterranean spaces that may provide a defensive refuge, a place for living, working or shopping.
- Turkish Night highlights the dance traditions of various regions of Turkey, complete with traditional costumes and of course, exhilarating belly dancers.

#### Istanbul, Turkey

• Bosphorus Cruise - Cruise tour beneath Bosphorus bridge between Europe and Asia, the Black Sea and the Mediterranean.





#### Meals

7 Breakfast

7 Lunch

7 Dinner

Kebab, Troutfish, Buffet dinner, Local and Chinese meal

#### **Currency**

USD (\$)

\$1 = Approx RM4.1

TUR(₺)

₺1 = Approx RM1.4

## **Time Zone**

GMT+3

(DST: Forward 1hr)

# **Dialing Code**

+90286 - Cannakkale

+90212 - Istanbul +90232 - Izmir +90258 - Pamukkale

+90352 - Cappadocia

#### 

(MOB)

- •Assemble at KLIA for a pleasant to Istanbul.
- •Taksim Square in the European part of Istanbul, is a major shopping, and leisure district famed for its restaurants, and shops. Stay: Titanic Business / Double-Three Hilton Hotel or similar

#### Day 2 Istanbul / Ankara

(HB/ Fish Menu / BD)

- Entrance to Topkapi Palace exhibits Ottoman artifacts (imperial jewels, porcelain, weaponary).
- •Hippodrome Square former sporting & social centre of Constantinople, now houses monuments incl. Obelisk & Serpent Column.
- •Lunch at Kumkapi fish market.

[\* During Tulip Seasons from around end of March or beginning of April till May (depending on weather).

Special visit to Emirgan parks which is the centre of Tulip festival and where you can see around 120 different kinds of tulips.]

Stay: Dedeman Hotel or similar

#### Day 3 Ankara / Cappadocia (HB / SL / BD)

- Mausoleum of Ataturk memorial tomb for Turkish War of Independence & first President of Turkey.
- •Lake Tuz view of 2nd largest lake in Turkey.
- Underground City houses are constructed around nearly one hundred underground tunnels. The tunnels are still used today as storage areas, stables, and cellars.
- •Tonight enjoy Turkish show with belly dance and other cultural show with unlimited drinks.

Stay: Suhan Hotel or similar

## Day 4 Cappadocia / Konya / Isparta (HB / Kebab / BD)

- •Goreme Open Air Museum 30 carved-fr-rock ancient churches/chapels with its paintings date back to the 5th century.
- •View the **Uchisar Castle** which was once used as a palace.
- •View the Pigeon Valley, Pasabag Valleg & "Three Sister" Rock
- Visit to Pottery Workshop & Turkish Carpet Factory.
- •Sultanhani Caravanserai a hotel for ancient traders and travellers on silk road.

Stay: Devin Hotel or similar

#### Isparta / Pamukkale / Kusadasi (HB / SL / BD)

- •Pamukkale / Cotton Castle natural hot springs with white lime cascades. [Please bring along swim wear should you want to enjoy free hot spring bath in hotel].
- Sirince Village a former Greek village in the mountains by it's Sirince's construction style today belongs to Anatolian Greeks.
- Ephesus 7 Wonders of The Ancient World, with the largest collection of Roman ruins in eastern Mediterranean. The Library of Celsius where the façade has been carefully reconstructed from all original pieces.

Stay: Suhan Seaport Hotel or similar

#### Day 6 Kusadasi / Pergamon / Troy / Cannakkale

(HB/SL/BD)

- •Visit to **Leather Fashion House** with fashion show and drinks served.
- •Acropolis Experience a cable car up to one the great centers of Hellenism Temple of Trajan, Temple of Athena, ancient library and others. [Subject to weather condition and will replace to Asklepion if it's too foggy and windy]
- •Troy [UNESCO], the setting of Trojan War for the honor of the beautiful Helen. visit its legendary walls, famous Wooden Horse. Stay: Iris Hotel or similar

#### Day 7 Cannakkale 🌲 Istanbul

(HB/CL/BD)

- •Continue to jetty by coach and transfer to Istanbul across the Sea of Marmara by ferry.
- •Grand Bazaar visit to largest covered bazaar in the world with 4'000 over shops.
- •Blue Mosque visit to largest mosque in city.
- •St. Sophia originally a Cathedral, later a mosque, & now a museum.
- •Bosphorus Cruise Experience an hour by watching the city of Istanbul and the beautiful view of the bosphorus.

Stay: Titanic Business / Double-Three Hilton Hotel or similar

#### Day 8 Istanbul of Kuala Lumpur (B/MOB)

•Enjoy your free at your own leisure until meet time send to the airport.

#### Day 9 Kuala Lumpur

(MOB)

Arrival Kuala Lumpur.

Tour Fare	Departure Date	
Airport Taxes	Flight Details	
Travel Insurance		
Tipping		
Total		

# **Travel Agent:**

- Hotels listed may be substitute for similar accommodation / nearby location if unavailable.
- \* The content of above itinerary is for reference only and subject to change due to local conditions \* This itinerary shall not constitute as part of an agreement.

# Leisure Voicetion

# 9天7晚 土耳其体验之旅



# 精选

恰纳卡莱,土耳其

•特洛伊木马:传说在特洛伊战争时,希腊人用它进入特洛伊城,并且赢得了那场战争。

贝尔加马,土耳其 •帕加马卫城:座缆车到顶部,沿着陡峭的山坡,走向古寺庙和大剧院可看到城市中心 的东北部。

• 什林塞村庄: 希土战争前, 它是一个希腊村庄, 以葡萄酒和独特的房屋闻名。

巴穆卡雷,土耳其

• 棉花堡: 含有温泉和钙华,流动的温泉水留下碳酸盐矿物形成了层层相迭的钙华池阶梯。 卡帕多西亚,土耳其

• 地下城: 由多条地下通道形成的城市,可以是提供防御的庇护所,也可以是住宅,工地或购物地。

• 土耳其之夜:欣赏各种土耳其民间舞蹈,传统服装,当然还包括令人振奋的肚皮舞。

伊斯坦堡,土耳其

博斯普鲁斯海峡邮轮晚餐:伊斯坦堡博斯普鲁斯海峡船遊,一边欣赏土耳其民间舞蹈及肚皮舞,一边品尝各种土耳其美食。





1晚在恰纳卡莱

#### 膳食安排

7早餐 7午餐 7晚餐 特色餐:

#### 货币

美金 (\$) \$1 = 约 RM4.1 (价钱将根据当天汇率为标准)

土耳其里拉(も) も1 = 约 RM1.4 (价钱将根据当天汇率为标准)

#### 时区

GMT+3 (夏令时:正向1小时)

#### 拨号代码

恰纳卡莱 +90286 伊斯坦堡 +90212 伊兹密尔 +90232 巴穆卡雷 +90258 卡帕多西亚 +90352

#### 第1天 吉隆坡 ₹ 伊斯坦堡 (机上用餐)

- \* 集合于吉隆坡国际机场乘搭豪华客机飞往伊斯坦堡。
- \* 塔克西姆广场 位于土耳其伊斯坦布尔的欧洲部分,是一个主要的购物,观光和休闲区闻名的餐馆和商店。

## 第2天 伊斯坦堡 / 安卡拉 (早/午~Kumkapi 鱼市场餐厅/晚餐)

- \* 托卡比皇宫博物馆 那里是充满鄂国曼风情的博物馆,收藏着皇室宝物、瓷器、盔甲及武器等。
- \* 古罗马竞技广场 曾是政客们开会的地方,也是赛车、摔跤 、拳击及其他体育竞赛的场所。

「\*三月底或四月初至五月郁金香季节(取决于天气)。

特别参观Emirgan公园,这是该中心的郁金香节,在这里你可以看到大约120个不同种类的郁金香\*」

#### (早餐/午餐/晩餐) 第3天 安卡拉/卡帕多西亚

- \* 阿塔图克陵墓,纪念国父阿塔图克。继续旅程至博卢。当天将在博卢享用晚餐和过夜。
- \* 图兹湖 观赏土耳其第二大的湖泊。
- \* 地下城 房屋周围建造近百地下隧道。这些隧道今天仍然被用作储存区,马厩和酒窖。

#### 第4天 卡帕多西亚/科尼/伊斯帕尔塔 ▶(早餐/午餐/晩餐)

- \*奥斯科納地下洞窟城市 里是第一批基督教徒以躲避人,深入地下达七、八可通往其他城镇的地下隧道。
- \*格雷梅露天博物館可看到很多图画,里的壁画可追索到五世。
- \* Uchisar山丘观看卡巴多西亞的美丽景色。
- \*参观"仙境烟窗"(Three Sister), 鸽子谷, (Pasabag)奇石群。
- \*参观当地着名的陶器工作室和地毯工厂,备有饮料招待。
- \* Sultanhani客栈 于之路古代商人和旅行者旅。

#### 第5天 伊斯帕尔塔/巴穆卡雷/库萨达斯 (早餐/午餐/晚餐)

- \* 巴穆卡雷(棉花堡),那里是一个神奇而的自然象,由存款水域翻滚下山而形成无的池成,已被列入世界。晚上住宿和晚膳 于温泉胜地巴穆卡雷酒店,可在酒店享受温泉浴(自备泳装)
- \* 什林塞村庄 (Sirince Village)~古希腊位于山丘上的村庄,邻近塞尔丘克,用午膳于此。
- \* 艾菲索古城 世界七大奇之一的古址,它是世界上保留得最好的古址,里面保有及。

#### 第6天库萨达斯/帕加马/特洛伊/恰纳卡莱 (早餐/午餐/晚餐)

- \* 参观皮衣时装屋及观看时装秀, 过后便前往库萨达斯用晚膳及过夜。
- \* 雅典卫城 体验缆车上去希腊文化的山峰 寺图拉真 , 雅典娜神庙 , 古库和其他。 (备注:视天气而定,若多风大无法成行,以Asklepion替代)
- \* 特洛伊·希腊人荷马笔下钜作"伊利亚得"的战争地,亦被UNESCO列入世界文化遗产。过后参观"木马屠城记"里的巨型 木马模型。

## 第7天 恰纳卡莱 🚨 伊斯坦堡 (早餐/午餐/晚餐)

- \* 抵达后乘坐巴士前往码头,然后沿着马尔马拉海乘船到伊斯坦堡。
- \* 参观大巴扎 最大的室内集市,在全球拥有4000个商店以上。
- \* 蓝色清真寺 全世界唯一由6根宣礼塔建成清真寺。
- \* 圣索菲亚博物馆 它是世界上最有名的拜占庭建筑也是由基督教堂转换成回教堂,现在是伊斯兰教与基督教风格并存的 博物馆。
- \* 博斯普鲁斯海峡邮轮 体验一小时的伊斯坦布尔城市和博斯普斯海峡的美景。

#### 第8天 伊斯坦堡 ₹ 吉隆坡 (早餐/机上用餐)

\* 自由行直到集合时间送往机场。

## 第9天 吉隆坡 (机上用餐)

\* 抵认吉隆坡。

团费	出发日期	
机场税	飞行航班	
	01 J 19/07/I	
旅遊保险		
小费		
总额		

旅行社: